
Protokół Nr 26/21

z  posiedzenia  on-line  Komisji  Spraw Społecznych,  które  odbyło  się  w  dniu  18  marca
2021r. o godz. 10,15.

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu nr 25/21 z dnia 4 lutego 2021r. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r. - projekt
nr 1.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r. - projekt
nr 3.
5.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  XXIV/265/20  Rady
Miejskiej w Pabianicach  z  dnia  17  listopada  2020r.  w  sprawie  przyjęcia  Programu
współpracy Miasta Pabianic z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na 2021r.
6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały w sprawie  częściowego zwolnienia  i  zwrotu  części
opłaty  pobranej  od  przedsiębiorców  za  korzystanie  z  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  w  miejscu  sprzedaży  na  terenie  Miasta
Pabianic za rok 2021.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji  projektu RPO
nr RPLD.09.02.02-10-A011/20 w ramach konkursu nr RPLD.09.02.02.-IP.01-10-001/20 –
Poddziałanie IX.2.2 pod tytułem „Pabianice wspierają usługi społeczne”
8. Sprawy różne.

Ad.1
Przewodniczący Komisji Pan Piotr Duraj (dalej: Przewodniczący Komisji) przywitał radnych
i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli  do  posiedzenia  on-line  KSS.  Odczytał  listę
obecności radnych, którzy są członkami KSS, wszyscy radni byli obecni.

Do porządku obrad nie było uwag (zał. nr 2). Porządek przyjęto.

Ad. 2
Przewodniczący  zapytał,  czy  są  uwagi  do  protokołu  nr  25/21  z  dnia  4  lutego  2021r.
Nie było. Uważam protokół za przyjęty.

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.  -
projekt nr 1 (zał nr 3)

Skarbnik  Miasta  Pabianic  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta)
omówiła projekt ww. uchwały.
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W  związku  z  pismem  z  Łódzkiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Łodzi  znak:
FB- .3111.1.2021 z dnia 12.02 2021 r. zwiększa się dochody budżetu państwa o kwotę
24.100 zł. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 4): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały
– 7, przeciw - 0, wstrzymało się – 2. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.  -
projekt nr 3 (zał nr 5)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały
I. Po stronie planu dochodów dokonuje się zwiększeń w kwocie 172.744,00 zł, w tym: 
-  z  tytułu  podpisania  umowy  na  realizację  projektu  z  Regionalnego  Programu
Operacyjnego  Województwa  Łódzkiego  pn.  „Prowadzę  swoją  firmę  2"  finansowanego
ze środków  UE  w  kwocie  8.763,00  zł,  oraz  ze  środków  Budżetu  Państwa  w  kwocie
1.237,00 zł. \
- z tytułu podpisania z Powiatowym Urzędem Pracy w Pabianicach w dniu 07.01.2021r.
porozumienia nr CAZ-I-612-1/2021 w sprawie organizacji  Prac Społecznie Użytecznych
w kwocie 156.078,00 zł,
-  z  tytułu  otrzymania  środków  z  Funduszu  Przeciwdziałania  COVID-19  na  dopłaty
do czynszu  dla  najemców i  podnajemców lokali  mieszkalnych,  którzy  utracili  dochody
z powodu pandemii w kwocie 6.666,00 zł. 
Ponadto dokonuje się przeniesienia kwoty dochodów pomiędzy paragrafami § 0870 —
„wpływy  ze  sprzedaży  składników  majątkowych"  na  §  0770  —  „wpłaty  z  tytułu
odpłatnego nabycia  prawa  własności  oraz  prawa  użytkowania  wieczystego
nieruchomości" w  związku  z  zaleceniami  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  kwocie
3.800.000,00 zł. 
II. Po stronie planu wydatków dokonuje się zmian w kwocie 172.744,00 zł. 
1. zwiększenia w kwocie 217.744.00 zł:
-  z  tytułu  podpisania  umowy  na  realizację  projektu  z  Regionalnego  Programu
Operacyjnego  Województwa  Łódzkiego  finansowanego ze  środków UE pn.  „Prowadzę
swoją firmę 2" w kwocie 10.000,00 zł,
- z tytułu podpisania z Powiatowym Urzędem Pracy w Pabianicach w dniu 07.01.2021r.
porozumienia nr CAZ-I-612-1/2021 w sprawie organizacji  Prac Społecznie Użytecznych
w kwocie 156.078,00 zł,
-  z  tytułu  otrzymania  środków  z  Funduszu  Przeciwdziałania  COVID-19  na  dopłaty
do czynszu  dla  najemców i  podnajemców lokali  mieszkalnych,  którzy  utracili  dochody
z powodu pandemii w kwocie 6.666,00 zł,
-  z  tytułu  realizacji  obligatoryjnego  zadania  gminy  wynikającej  z  ustawy  z  dnia
19 lipca 2019  r.  o  zapewnieniu  dostępności  osobom  ze  szczególnymi  potrzebami
pod nazwą Strategia Problemów Społecznych dla Miasta Pabianie oraz zabezpieczenie
środków na administrowanie słupami ogłoszeniowymi i tablicami informacyjnymi w kwocie
45.000,00 zł. 
2.  zmniejszenia  w  kwocie  45.000,00  zł:  -  kwotę  w  wysokości  45.000,00  zł,  jako
zmniejszenie środków na rezerwie ogólnej. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.
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Głosowanie jawne imienne (zał. nr 6): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały
– 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  XXIV/265/20  Rady
Miejskiej w Pabianicach  z  dnia  17  listopada  2020r.  w  sprawie  przyjęcia
Programu współpracy  Miasta  Pabianic  z  organizacjami  pozarządowymi
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.
O działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021r.(zał nr 7)

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych Pani Monika Szewczyk
(dalej: Naczelnik WSSiG) omówiła projekt ww. uchwały.

Zmiany  w  projekcie  uchwały  związane  są  z  rozstrzygnięciem  nadzorczym
Wojewody Łódzkiego dotyczącym uchwały nr XXIV/265/20 Rady Miejskiej w Pabianicach
z  dnia  17  listopada  2020  r.  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta
Pabianic z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na 2021 rok. 

W  związku  z  powyższym  Prezydent  Miasta  Pabianic  przygotował  projekt
uchwały zmieniającej  ww.  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  W  projekcie  został
zmieniony zapis dotyczący „Trybu powoływania i zasad działania komisji  konkursowych
do opiniowania ofert w otwartych konkursach ofert". 

Przepisy ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego
i o  wolontariacie  stanowią  o  obowiązku  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy
po przeprowadzeniu  konsultacji  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 tejże ustawy a także Pabianicką Radą Działalności Pożytku
Publicznego. 

Projekt  uchwały  zmieniającej  został  poddany  procesowi  konsultacji  w  trybie
określonym w § 18 załącznika do uchwały Nr VIII/88/15 Rady Miejskiej  w Pabianicach
z dnia  26  marca  2015  r.  w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzania  konsultacji
z mieszkańcami  Miasta  Pabianic  oraz  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami
wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Pabianicach
nr XIII/142/15  z  dnia  25  czerwca  2015  r.  i  nr  VI/68/19  z  dnia  24  kwietnia  2019r.
i obejmował: 
1)  konsultacje  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których  mowa
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie w terminie od 20 stycznia 2021 r. do 3 lutego 2021 r. — uwagi nie zostały
wniesione.
2)  konsultacje  z  Pabianicką  Radą  Działalności  Pożytku  Publicznego  w  terminie
od 19 stycznia  2021  r.  do  2  lutego  2021  r.  —  w  wyznaczonym  terminie  Rada  nie
przedstawiła opinii. Z przebiegu konsultacji zostały sporządzone raporty i zamieszczone
na stronie internetowej i tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Pabianicach, w Biuletynie
Informacji Publicznej.

Radna Dorota Pędziwiatr:  w kwestii  porządkowej chciałam się tylko zwrócić,  ponieważ
w uzasadnieniu do uchwały pojawiło się stwierdzenie, że Pabianicka Rada Działalności
Pożytku Publicznego w wyznaczonym terminie nie przedstawiła opinii. Chciałam wyjaśnić,
że nie przedstawiła się nie dlatego, że nie zajmowała się tym tematem, ale dlatego, że na
dzień tych konsultacji Rada formalnie nie została jeszcze powołana. Jako przewodnicząca
poprzedniej  Rady  otrzymałam  pismo  o  konsultacjach,  natomiast,  wysłałam  pismo
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do urzędu, że 20 grudnia została powołana przez Prezydenta nowa Rada, ale na skutek
ograniczeń  epidemiologicznych  Rada  jeszcze  nie  działała.  Dlatego  mam  jeszcze
pytanie, § 13  i  cała  reszta  zostały  bardzo  skrócone,  wcześniej  szczegółowo  było
wskazane, z ilu i z jakich osób komisja się składa, o jej pracach, teraz bardzo krótko i nie
ma szczegółów.

Naczelnik WSSiG: to są też wytyczne Wojewody, że my skład komisji i resztę działalności
decydujemy na bazie naszego miasta, a nie delegujemy w uchwale, stąd taki a nie inny
zapis.

Radna Dorota Pędziwiatr: czy to bezie w naszych jakiś wewnętrznych zapisach ustalone?

Naczelnik WSSiG: tak, zostanie taki dokument po przyjęciu uchwały przygotowany.

Radny Piotr Różycki: jeżeli mamy opiniować jakieś zmiany, to proszę, żeby ta uchwała,
którą zmieniamy i opinia innego organu była dołączona do porządku obrad.

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 8): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 6
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie częściowego zwolnienia i zwrotu części
opłaty  pobranej  od  przedsiębiorców  za  korzystanie  z  zezwoleń  na  sprzedaż
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie
Miasta Pabianic za rok 2021. (zał nr 9)

Naczelnik WSSiG omówiła projekt ww. uchwały.
W związku  z  rozprzestrzeniającym  się  w  Polsce  wirusem SARS-CoV-2  w  dniu

2 marca  2020  r.  przyjęto  ustawę  o  szczególnych  rozwiązaniach  związanych
z zapobieganiem,  przeciwdziałaniem  i  zwalczaniem  COVID-19,  innych  chorób
zakaźnych oraz  wywołanych  nimi  sytuacji  kryzysowych.  Ustawa  ta  była  wielokrotnie
nowelizowana  w  celu  umożliwienia  przedsiębiorcom  skorzystania  z  różnych  form
pomocy tzw.  tarczy  antykryzysowych.  Niestety  wprowadzane  obostrzenia  sanitarne
oraz ograniczenia  dotyczące  działalności  gospodarczej,  szczególnie  w  branży
gastronomicznej, spowodowały, że wielu przedsiębiorców znalazło się w bardzo trudnym
położeniu. 

Zgodnie  z  art.  11¹ ustawy  z  dnia  26  października  1982  r.  o  wychowaniu
w trzeźwości  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  gminy  pobierają  opłatę  za  korzystanie
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych,  którą przedsiębiorcy wnoszą w trzech
równych  ratach  w  terminach  do  31  stycznia,  31  maja  i  30  września  lub  jednorazowo
do 31 stycznia.  Opłaty  te  są  należne  nawet  podczas  zawieszenia  działalności
gospodarczej,  co  w  przypadku  ograniczenia  działalności  lokali  gastronomicznych  jest
szczególnie dotkliwe. 

W dniu 21 stycznia 2021 r. ustawodawca znowelizował art. 31 zzca ustawy z dnia
2 marca  2020  r.  o  szczególnych  rozwiązaniach  związanych  z  zapobieganiem,
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych
nimi sytuacji kryzysowych, wyposażając radę gminy m.in. w możliwość podjęcia uchwały
o zwolnieniu przedsiębiorców z ww. opłat. 
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Nowelizacja weszła w życie z dniem 26 stycznia 2021 r.
Korzystając  z  możliwości  wprowadzonej  tą  zmianą  Prezydent  Miasta  Pabianie

podjął  decyzję  o  udzieleniu  wsparcia  pabianickim  przedsiębiorcom  poprzez
zwolnienie ich z  2/3  części  opłaty  za  korzystanie  z  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w 2021 roku. 

Ponieważ  pierwsza  rata  w  wysokości  1/3  kwoty  należnej  opłaty  została
już wniesiona  przez  przedsiębiorców,  proponuje  się  zwolnienie  ich  z  pozostałych  2/3
części  opłaty.  Przedsiębiorcom,  którzy  w  terminie  do  31  stycznia  2021  r.  dokonali
wpłaty jednorazowo za cały rok, przyznaje się zwrot w wysokości 2/3 kwoty wniesionej
opłaty.  Przyjęcie  takiej  konstrukcji  uchwały  pozwoli  na  równe  traktowanie
wszystkich przedsiębiorców. 

Zwolnienia  i  zwroty  z  opłaty  przewidziane  uchwałą  będą  opiewać  na  kwotę
ok. 54 000  zł  i  w  całości  obciążą  finansowo  gminę.  Koszty  te  stanowią  około
3,6% zaplanowanych dochodów z  tytułu  opłat  za  korzystanie  z  zezwoleń na sprzedaż
napojów  alkoholowych,  wnoszonych  w  większości  przez  placówki  handlowe,  dlatego
nie wpłyną na prawidłową realizację zadań finansowanych z tych środków. 

W tej chwili takich przedsiębiorców mamy 32 (wcześniej było ich więcej). 

Radny Piotr  Różycki:  dlaczego tylko  2/3,  czy to  jest  wymów ustawy,  czy nie  możemy
całkowicie zwolnić przedsiębiorców z tej opłaty.

Naczelnik WSSiG: nie ma ustawowego nakazu wysokości ulgi, jest to decyzja samorządu.
Ponieważ już pierwsza rata wpłynęła, uznaliśmy, że z tych dwóch pozostałych możemy
przedsiębiorców zwolnić. Nie ma ustawowego zapisu. 

Radny Piotr Różycki: to jest w wymiarze kwartalnym to zwolnienie?

Naczelni WSSiG: przedsiębiorcy mogą wpłacić z obrotu za całość i takich przedsiębiorców
jest 11, a możemy tez rozłożyć na raty. Pierwsza rata do 31 stycznia, druga do 31 maja,
trzecia do 30 września. Co którzy wpłacili całość, będą mieli oddaną 1/3 należnej opłaty,
też są brani pod uwagę.

Naczelnik Biura Rady Miejskiej Pan Arkadiusz Bujacz: Pana Przewodniczący się rozłączył,
dlatego proszę, aby dalsze obrady poprowadziła Wiceprzewodnicząca Komisji.

Dalsze  obrady  prowadzi  Wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  Pani
Małgorzata Grabarz (dalej: Wiceprzewodnicząca Komisji).

Radna Dorota Pędziwiatr: dlaczego ta liczba przedsiębiorców zmalała? 

Naczelnik WSSiG: na tą sytuacje ma wpływ covid, jeśli chodzi o gastronomię, to po prostu
przedsiębiorcy rezygnują z tej działalności, nie są w stanie się utrzymać.'

Radna  Pędziwiatr:  rozumiem,  dziękuje,  że  taka  uchwała  została  przygotowana,
bo z przedsiębiorcami z tej branży też mam do czynienia z racji pracy zawodowej i na to
bardzo czekali.

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.
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Głosowanie jawne imienne (zał. nr 10): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 7
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji
projektu RPO nr RPLD.09.02.02-10-A011/20 w ramach konkursu nr  RPLD.09.02.02.-
P.01- 0- 01/20  –  Poddziałanie  IX.2.2  pod  tytułem  „Pabianice  wspierają  usługi
społeczne”(zał. nr 11)

Naczelnik WSSiG omówiła projekt ww. uchwały.
W  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Łódzkiego

na lata 2014-2020  w  osi  priorytetowej  IX  „Włączenie  Społeczne"  (konkurs
nr RPLD.09.02.02-IP.01-10-001/20  )  Miasto  Pabianice  uzyskało  dofinansowanie
projektu pod tytułem "Pabianice wspierają usługi społeczne". 

Wysokość  dofinansowania  wynosi:  2.671.244,25  zł  (wartość  całego  projektu
— 2.979.644,  25  zł).  Celem  projektu  jest  zwiększenie  liczby  osób  objętych  usługami
społecznymi  w  Pabianicach,  potrzebujących  wsparcia  w  codziennym  funkcjonowaniu
poprzez m.in.  stworzenie i  funkcjonowanie Dziennego Domu Pobytu i  Klubu Seniora.  

Ponadto  w ramach  ww.  projektu  będą  prowadzone  zajęcia  w  celu  zwiększenia
kompetencji opiekunów faktycznych w zakresie opieki nad podopiecznymi. 

Projekt  skierowany  jest  do  osób,  które  ze  względu  na  stan  zdrowia  lub
niepełnosprawność  wymagają  opieki  lub  wsparcia  w  związku  z  niemożnością
samodzielnego  wykonywania  co  najmniej  jednej  z  podstawowych  czynności  dnia
codziennego, w tym: - os. starszych 60+, - os. niepełnosprawnych. 

W Dziennym Domu Pobytu finansowanych może być 20 miejsc, a w Klubie Seniora
projekt  przewiduje  minimum  150  osób.  Projekt  będzie  realizowany  w  okresie  od
01.05.2021 r. - 30.06.2023 r. przez Miejskie Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach. 

Radny  Tadeusz  Gęs:  w  jakim  zakresie  ten  sprzęt  rehabilitacyjny  będzie  kupowany,
czy do jakiejś  określonej  kwoty,  w jaki  sposób to  się  będzie  odbywało,  czy w ramach
tego będzie  też  kupiony  sprzęt  indywidualnie  do  domów  tych  osób  potrzebujących,
czy w zakresie jednostki?

Naczelnik  WSSiG:  chodzi  głównie  sprzęt  do  zewnętrznej  siłowni,  jeśli  kwoty  będą
zobowiązywały  do  zakupy  w  trybie  zamówień  publicznych,  na  pewno  tak  będzie  to
zrobione w trybie zamówień publicznych lub zapytanie ofertowe. Sprzęt będzie kupowany
w  zakresie  jednostki,  natomiast  my  mamy  wypożyczalnie,  gdzie  indywidualnie  osoby
potrzebujące mogą taki sprzęt wypożyczyć na potrzeby domowe.

Radna Bożenna Kozłowska: kwota na dwa lata, w ramach programu ma powstać Dzienny
Dom  Opieki,  czy  podział  środków  jest  zróżnicowany,  czy  ta  kwota  będzie  na  pół
podzielona rok do roku? Ten DDO nie ma z tej puli środków przypisanych?

Naczelnik WSSiG: w pierwszym roku jest najwięcej wydatków procentowo, później mniej.
DDO ma jakąś część przypisaną, przygotuję na sesję informację

Radna Dorota Pędziwiatr: cóż to będzie ten Dzienny Dom Pobytu?

Naczelnik WSSiG: DDP chcemy utworzyć na minimum 20 miejsc, to będzie się odbywało
przy Dziennym Ośrodku Adaptacyjnym na ul. Cichej, na parterze.
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Wiceprzewodnicząca Komisji:  jak kwalifikowani  będą ludzie do szkoleń, o których Pani
mówiła i jak długo będzie trwało akie szkolenie?

Naczelnik  WSSiG:  szkolenie  do  40  godzin,  osoby  mogą  się  zgłaszać  do  projektu
i zadeklarować, że jest takie zapotrzebowanie, będzie to ogólnie dostępne.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  12):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu
uchwały – 9, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 8
Spraw różnych nie było.

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 10,45.

Protokołowała:                        Przewodniczył:

    Magdalena Witkowska                                                                    Piotr Duraj 
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